
 

 
 

 

Zápis ze 4. zasedání AS FIM ze dne 11. 10 2011 

Přítomni: Pražák Pavel, Chaloupská Pavlína, Bureš Vladimír, Kacetl Jaroslav, Malý Filip, Košťál 
Ondřej, Janák Petr, Chyba Ladislav 
Omluveni: Vejsadová Alena 
Hosté:  Janeček Václav, Kozel Tomáš, Mikulecká Jaroslava, Poulová Petra 
 
Program:  
 
1. Zahájení 

2. Pravidla přijímacího řízení na FIM pro akademický rok 2011/12 (předkládá Mgr. Kozel, 

proděkan) 

3. Úprava organizační struktury FIM v příloze statutu FIM (předkládá doc. Janeček, děkan) 

4. Volba delegáta FIM do RVŠ pro nové volební období (předkládá RNDr. Pražák, předseda 

AS FIM) 

5. Různé 

Průběh zasedání: 
 

Bod č. 1: Zahájení 
 
Předseda AS FIM přivítal přítomné senátorky, senátory a hosty. Body programu 4. zasedání 
byly schváleny v uvedeném pořadí a jednání bylo zahájeno.  
 
 

Bod č. 2: Pravidla přijímacího řízení na FIM pro akademický rok 2011/12 
 
Předseda AS FIM RNDr. Pražák předal slovo proděkanovi Mgr. Kozlovi, který seznámil přítomné 
s Pravidly přijímacího řízení na FIM pro akademický rok 2011/12. Ve svém vystoupení se 
zaměřil především na změny vzhledem předchozímu akademickému roku. Katedra rekreologie 
a cestovního ruchu navrhla zrušit přijímací zkoušky z matematiky v oboru Sportovní 
management. S touto změnou souhlasila i Katedra informatiky a kvantitativních metod, která 
je garantem přijímací zkoušky z matematiky. Zároveň dojde ke snížení minimálního počtu bodů 
na novou hranici 50 bodů (z maximálního počtu 150 bodů). V dokumentu „Pravidla přijímacího 
řízení“ byly dále upraveny jednotlivé termíny tak, aby odpovídaly harmonogramu 
akademického roku 2011/12. RNDr. Pražák poděkoval Mgr. Kozlovi za přednesené informace a 
vyzval přítomné k diskusi.  
 
Diskuse: 
Doc. Bureš položil dotaz, který se týkal profilace studentů oboru Sportovní management – jsou 
tito studenti profilováni spíše jako manažeři nebo odborníci ve sportovních aktivitách, takže je 
při přijímacích zkouškách třeba hledat uchazeče sportovně nadané? Mgr. Kozel zdůraznil, že 
studenti jsou profilováni jako manažeři, ale ve svém oboru musí mít i praktické dovednosti. 
Doplnil, že ne matematika, ale test sportovních dovedností byl v minulých letech u přijímacích 
zkoušek rozhodujícím prvkem pro jejich přijetí. To lze doložit záznamy výsledků uchazečů - 
přijímací zkouška z matematiky měla v přijímacím řízení pro obor Sportovní management malý 
význam. Do diskuse se zapojila také Mgr. Chaloupská a doc. Janeček, který uvedl, že je daný 



 

 
 

studijní obor realizován v souladu s pravidly danými akreditační komisí a rozsahem platné 
akreditace pro studijní program Ekonomika a management.  V závěru RNDr. Pražák uvedl, že 
s návrhem souhlasí, protože vliv testu z matematiky byl pro přijetí studentů na daný obor 
marginální a čas a úsilí, které bylo vynakládáno na přípravu testů, může být ze strany KIKM 
vynaloženo jinak. Studenti mají i nadále do výuky zařazen předmět Základy matematiky. 
  
Mgr. Kacetl vznesl připomínku k přijímacím zkouškám, konkrétně jejich průběhu, kdy z věty 
„Konkrétní verze testu se losuje ve vybrané učebně před (zde) přítomnými uchazeči 
bezprostředně před zadáním testu, vylosování provede příslušná zkušební komise“ navrhuje 
vypustit slovo „zde“. 
 
RNDr. Pražák ukončil diskusi a zahájil hlasování o schválení Pravidel přijímacího řízení na FIM 
pro akademický rok 2011/12.  
 
Hlasování: 8 pro – 0 proti. 
Pravidla přijímacího řízení na FIM pro akademický rok 2011/12. byla schválena jednomyslně. 
 
 

Bod č. 3: Úprava organizační struktury FIM v příloze statutu FIM 
 
RNDr. Pražák předal slovo panu děkanovi doc. Janečkovi, který navrhl změnu v příloze č. 4 
Statutu FIM – Organizační struktura FIM. Konkrétně se jedná o vytvoření nové pozice 
Koordinátora pro doktorská studia. Důvodem tohoto návrhu je, že se na FIM uskutečňují již dva 
doktorské programy a příslušnou agendu je třeba efektivně řídit. Touto činností se zabývá prof. 
Mikulecký, který v současnosti zastává funkci Koordinátora pro vědeckou činnost. Personální 
obsazení bude provedeno až následně po schválení změny Statutu v AS FIM a v AS UHK. Doc. 
Janeček však předpokládá, že na funkci Koordinátora pro doktorská studia následně navrhne 
prof. Mikuleckého.  
 
 
Hlasování o vytvoření funkce koordinátora pro doktorská studia v příloze č. 4  Statutu FIM:   
8 pro – 0 proti. 
Vytvoření funkce Koordinátora pro doktorská studia bylo jednomyslně schváleno. 
 

Bod č. 4: Volba delegáta FIM do RVŠ pro nové volební období 
 
RNDr. Pražák seznámil přítomné s činností RVŠ a sdělil, že místopředseda akademického 
senátu Mgr. Kacetl byl v minulém volebním období zástupcem UHK v RVŠ a členem Pracovní 
komise pro etiku ve vědecké a pedagogické práci. V této souvislosti přednesl návrh delegovat 
Mgr. Kacetla jako zástupce FIM do RVŠ. Mgr. Kacetl, se kterým byla záležitost předjednána, 
souhlasil a ve svém příspěvku pak vyjádřil přínos účasti studentů v RVŠ. 
 
Hlasování: 7 pro – 0 proti – 1 se zdržel. 
Volba Mgr. Kacetla jako zástupce FIM v RVŠ schválena. 
 
 

Bod č. 5: Různé 
 
St. Ondřej Košťál sdělil, že za studenty bude do RVŠ navržen pravděpodobně opět Ondřej Lébl. 



 

 
 

 
Mgr. Chaloupská přednesla problémy se studenty, kteří vyjíždějí na stáže v programu 
ERASMUS v letním semestru. Pokud chtějí splnit předměty, které mají zapsané na UHK, ozývají 
se v této věci často až na konci semestru. Vzniká tak problém se zpětným stanovením 
požadavků pro splnění předmětu, což komplikuje práci vyučujícím, kteří musí se studenty řešit 
vzniklou situaci individuálně. Vzhledem k velkému počtu studentů vyjíždějícím do zahraničí, 
zejména v rámci oboru MCR, vznikají velké komplikace některým vyučujícím na KRCR. 
Mgr. Kozel uvedl, že pokud má student zapsán předmět v systému  ISIT a je na zahraniční stáži, 
lze předmět při nesplnění z ISITu vypustit. Dále přislíbil, že bude tato věc zahrnuta do instrukcí 
v dokumentu „Podmínky výjezdu“, který je dostupný na webu UHK - FIM - Referát vědy 
a zahraničních styků.  
 
Doc. Janeček informoval přítomné o zprávě hodnocení doktorského studia, kterou zveřejnila 
Akreditační komise. Na základě výsledků kontroly nedošlo ke zkrácení doby platnosti 
akreditace, což je pozitivní. Na začátku akademického roku 2012/13 požaduje Akreditační 
komise zaslání zprávy o personálním zabezpečení oboru. 
 
Mgr. Kozel seznámil přítomné, zejména studenty, s myšlenkou omezit význam indexů na FIM. 
Dle nového návrhu by studenti v 1. ročníku index dostali, ale sloužil by pouze studentům jako 
jejich kontrola, nikoliv ke kontrole studijnímu oddělení. Výsledky studia by byly evidovány 
nadále v systému ISIT. Doc. Bureš připomněl, že index slouží k identifikaci studentů např. 
u zkoušky. Identifikace by mohla dle Mgr. Kozla probíhat prostřednictvím ID karet a 
zpřístupnění jejich čísla v systému ISIT. Mgr. Chaloupská uvedla, že KRCR by tuto změnu 
ohledně indexů velmi uvítala.  
 
RNDr. Pražák upozornil na časté odpadání přednášek v úvodu zimního semestru (imatrikulace, 
konference e-Learning, státní svátky, apod.) a vznesl dotaz, zda by se např. imatrikulace 
nemohla konat v pátek, kdy již žádné velké přednášky nejsou. Doc. Janeček s Mgr. Kozlem 
vysvětlili, že termín imatrikulace se řídí každý rok dnem v týdnu, pro který má FIM aulu v OSV 
rezervovanou. V ostatní dny aulu využívají ostatní fakulty a součásti. 
 
RNDr. Pražák dále vznesl připomínky k nefunkční technice v některých učebnách FIM (v 
aktuální době např. dataprojektor na J1, na A4 stále není stabilní dataprojektor, funkčnost  
systému MIMIO na J1 byla připravena až na výslovné upozornění ze strany vyučujících) – to je 
nepříjemné zejména proto, že se tak děje pouhý měsíc po zahájení semestru a na údržbu bylo 
před zahájením semestru dost času. Tato situace se opakuje na začátku každého semestru. 
Kontroly techniky, případné životnosti součástek a vybavení učeben by měly proběhnout 
pravidelně před začátkem semestru a případné vzniklé závady by se pak měly řešit obratem. 
Příkladem pro tuto činnost – připravenost a údržba učeben – je činnost ÚIS. Doc. Janeček 
předá připomínku tajemnici ing. Šrámkové. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

 
 
Usnesení: 
 
AS FIM: 

1. Projednal a schvaluje „Pravidla příjímacího řízení na FIM pro akademický rok 2011/12“ 

2. Schvaluje změnu přílohy č. 4 Statutu FIM – zřízení pozice Koordinátor pro doktorské 

studium 

3. Navrhuje Mgr. Jaroslava Kacetla, Ph.D. jako zástupce FIM v Radě vysokých škol. 

Hlasování o usnesení: 
 
8 pro – 0 proti 
Usnesení ze zasedání AS FIM dne 11. 10. 2011 bylo schváleno jednomyslně. 
 
Předseda AS FIM RNDr. Pražák poděkoval všem přítomným za účast a ukončil  2. zasedání AS 
FIM. 
 
 
   
Zapsala: Anna Hovorková     RNDr. Pavel Pražák, Ph.D. 
         předseda AS FIM 


